
ZAPISNIK

s l. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska odrŽane 28. lipnja 202l. godine s početkom u 10,05
sati u svečanoj dvorani Restorana Cocktail2 u Sisku, Ulica Mije Goričkog 58.

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sonja Borić, Bojan Dadasović, Že|jko Đermanović, Robert
Grubec, Lucija Hinić, Tomislav Kralj, Miša Majkić Vukčević, Zvonko Marincelj, Tomislav
Matleković' Sanja Mioković, Tihomir Posavec, Marko Rafaj, Ivica Rendulić, Zoran Sertić,
Ljiljana Slunjski, Ivica Šipuš' Vesna Štengl, Srećko Telar, Darjan Vlahov i Saška Vuković.

odsutan vijećnik: Filip Pj erobon-opravdao svoju odsutnost.

ostali nazočni: Kristina Ikić Baniček, gradonačelnica, Marko Krička, zamjenik
gradonačelnice, Gordana Karapandža Pica, pročelnica Upravnog odjela Za upravne'
imovinsko pravne i opće poslove, Maja Del-Vechio, privremena pročelnica Upravnog odjela
za gospodarstvo i komunalni sustav, Nikolina Bijelić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno
uređenje i zaštitu okoliša, Goran Grgurač' pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno društvo' Danka Koštić, direktorica trgovačkog društva Gradska
tržnica Sisak d.o.o., Katarina Luketić, direktorica trgovačkog društva Gospodarenje otpadom
d.o.o., Pejo Trgovčević, direktor Sisačkog vodovoda d.o.o', Goran Groš, direktor trgovačkog
društva Komunalac Sisak d.o'o.' Srđan Marić, direkor trgovačkog društva Gradska groblja
Viktorovac d.o.o., Tihana Kokanović, ravnateljica Dječjeg vrtićaSisak Stari, Sandra Kramarić'
ravnateljica Dječjeg vrtića Sisak Novi, Dubravka Šurlan' ravnateljica Narodne knjiŽnice i
čitaonice Vlado Gotovac Sisak, Tanja Tole Majstorović, ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna
kocka vedrine", Alma Trauber' ravnateljica Gradske galerije Striegl' Krunoslav Ištvanić i
Norma Trkovnik, novinari MreŽe TV, Željko Maljevac' novinar Novog sisačkog tjednika i
Nikolina Zelić, novinarka Radio Siska'

Sjednicom je predsjedao predsjednik, Bojan Dadasović koji je, nakon ptozivanja vijećnika
abecednim redom po prezimenima, utvrdio da je sjednici nazočno 20 vijećnika te se mogu
donositi pravovaljane odluke.

Sjednici je za vrijeme Akfualnog sata, u 10,06 sati prisfupio vijećnik, Filip Pjerobon pa je u
odlučivanju sudjelovao 2 1 vijećnik.

Aktualni sat je počeo u l0,06 sati.

Že|jkaĐermanović a je zanimalo u kojoj fazi i kada je planirano otvorenje sportske dvorane na
Zelenom brijegu?

Goran Grgurač objasnio je da, što se tiče izgradnje sportske dvorane na Zelenom brijegu, svi
radovi se odvijaju kako je planirano. Prvi rok je produžen za oko mjesec đana iz više razloga
pa i zbog epidemioloških razloga kao i zbog vremenskih raz|oga, ali i zbog potresa. Zbog toga
smo rok morali minimalno pomaknuti za mjesec srpanj. Za sada sve ide po planu. Trenutno se
izvode završni keramičarski radovi i soboslikarski radovi. Nakon postavljanja temeljne
podloge, potreban je pad vlage u betonu što se redovito mjeri. Nakon toga, kreće se s
postavljanjem sportske podloge i završetkom izgradnje sportske dvorane'
Tehnički pregled sportske dvorane očekujemo sredinom srpnja što je osnovni preduvjet za
otvorenje dvorane.



Vijećnik Željko Đermanović je bio zadovoljan dobivenim odgovorom na svoje vijećničko
pitanje.

Tomislav Kralj je postavio dva pitanja gradonaćelnici:
l. U dosadašnjim mandatima gradonačelnice, većina projekata nije realizirana Woz

EU fondove već kreditnim sređstvima i poreznim prihodima. Čak ste ugasiii ivrtku
koja je zaGrad Sisak trebala pisati EU projekte.
Je li točna informacija da za pisanje i vođenje projekata angažirate vanjske tvrtke?

z. DokojejefazedošaoCDU,Centardijeljenihuslugakojijenajavljivankaoefiksano
rješenje u radu trgovačkih društava?
Koji su konkretni pomaci poduzeti?

Kristina Ikić Baniček odgovorila je da, suprotno dojmu vijećnika kako je većina projekata
realiznata kreditnim sredstvima ili iz gradskih prihoda, vrlo lijep broj projekata je realiziraniz
EU projekata i to onih kapitalnih projekata' Najveći kapitalni prqekt koji je re|iziran
sredstvima iz fondova EU-a je Interpretacrjski centar industrijske baštine-Holandska kuća.
Radi se o projektu vrijednom oko 26 milijuna kuna od čega je najveći dio iz europskih
sredstava.
Prije dva tjedna je dovršena spojna cesta između Zvonimirove ulice i Komunalne Zone koja je
također financirana sredstvima EU-a.
oba reciklažna dvorišta-Sisak Novi i Sisak Stari su financirana sredstvima EU-a.
Posljednji projekt financiran sredstvima EU-a je Centar kretivnih industrija, Kreativni
inkubator Sisak čija je vrijednost 12,6 milijuna kuna, a oko 9 milijuna kuna su sredstva iz EU-
a.

Naravno da nismo zadovoljni i htjeli bismo još više projekata financirati sredstvima EU-a. Već
na sljedećoj sjednici Vijeće će imati priliku odlučivati o aplikacijama za još projekata, odnosno
natječaja koji će nam omogućiti povlačenje sredstavaizEU-a. Konkretno, radi se o natječaju
Vezanom uz ruralni razvoj gdje nam jeŽe|jaizgraditt vatrogasni domza DVD Topolovac koji
smo već jednom nominirali, ali nekim čudom nismo prošli, ali se nadamo da će vijećnici svojim
lobističkim mogućnostima u nadleŽnim ministarstvima i nadleŽnim provedbenim tijelima
omogućiti da projekt zaDYD Topolovac prođe.
Još ćemo nominirati i društveni dom u Budaševu koji je u potresu pretrpio oštećenja jer upravo
natječaj vezan uz ruralni razvoj nam omogućava da apliciramo i za društvene domove.
Sve ideje i svi prijedlozi kako povećati dio sredstavaizEU fondova su dobrodošli'
Sve projekte, vrlo dobro' izrađuju službenici gradske uprave' a vanjske stručnjake angaŽkamo
isključivo po potrebi i plaćamo ih sredstvima iz samog projekta kad projekt zahtijeva da se
angaŽiraju vanjski stručnjaci. Sve što moŽemo, odrađujemo sami.
CDU, Centar dijeljenih usluga je još jedan od projekata koji je zbog potresa i pandemije zastao.
Izđana je građevinska dozvola, a najkasnrje početkom sljedeće godine očekujemo početak
radova.
Sam CDU je zaživio i trgovačka društva međusobno jako dobro surađuju, ali najveći financijski
efekt očekujemo kada objedinimo stručne službe.
CDU je nastao kao rezultat poslovnog modela koji smo prezentirali Gradskom vijeću koje ga
je usvojilo. Uštede se odnose na to da svako trgovačko društvo neće imati svoj odjelkoji će se
baviti administratvivnim i logističkim poslovima, personalnim poslovima, javnom nabavom,
računovodstvom' već će ti poslovi biti objedinjeni u jednoj službi, a unutar trgovačkih društava
će ostati Samo ono što je njihova glavna djelatnost.
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Vijećnik Tomislav Kralj rekao je da nije zadovoljan dobivenim odgovorima i traŽioje pisane
odgovore. Rekao je daHDZ nije na vlasti u Gradu Sisku, ali je kriv za sve.
Podsjetio je da je HDZ-ova Vlada na čelu s Andrejom Plenkovićem u sljedećem proračunskom
razdoblju osigurala 24 mi|ijarde eura iz Proračuna Europske unije te je pozvao gradonačelnicu
da se ekipiraju i povlače sredsfva kako Grad Sisak ne bi koristio kreditna sredstva.

Bojan Dadasović rekao je kako je vijećnik prekršio odredbu Poslovnika Gradskog vijeća Grada
Siska jer od gradonačelnice nije dobio paušalni odgovor već je dobio detaljan odgovor po svim
projektima koje Grad Sisak trenutno provodi.
Vijećnik je grubo izigrao Poslovnik. Dobit će pisane odgovore, ali vijećniku to ubuduće ne
treba biti praksa.

Bojan Dadasović je svoja pitanja uputio gradonačelnici.
od potresa je prošlo 6 mjeseci. Svi znamo da grad Sisak osim građana čine i instituclje. Znamo
da se ništa nije dogodilo po pitanju džavnih institucija. Krenimo od Porezne uprave gdje
njihovi djelatnici rade u nemogućim uvjetima, krenimo od Dječjeg doma ,,Vrbina'o, krenimo
od Državne geodetske uprave itđ.
Budući da i gradonačelnica ima veliku Že1ju da se naš grad počne graditi, ima li ikakvih
informacija od strane centralne vlasti o tome što se u Sisku ove godine planira obnavljati'
odnosno hoće li se išta graditi jer sva rješenja koja se nude građanima grada Siska su po načelu
,,Dž vodu dok majstori odu.oo? Tako će Dječji dom,,Vrbina" biti u nekakvoj obiteljskoj kući.
Svi znamo gdje je Porezna uprava itd.
Bojan Dadasović je zatražio gradonačelnicu da vijećnike izvijesti o svojim kontaktima,
odnosno je li ju je netko kontaktirao i je li netko s razine centralne đžave planira nešto graditi
u ovom gradu ili planira odmah ili uskoro obnavljati?
Drugo pitanje je vezano uz Galdovo i osnovnu školu Galdovo. Učenici iz Galdova trenutno
pohađaju osnovnu školu ,,Braća Bobetko" u Capragu. Učenicima je to u početku bilo
interesantno, no njihova škola je ipak njihova vlastita škola i Žele se što prije vratiti u svoju
školu' U kojoj fazi je prqekt i kada moŽemo očekivati početak radova? Postoji li mogućnost
da se s resomim pročelnikom početkom sljedeće školske godine sjednemo i potazgovaramo o
problematici.

Kristina Ikić Baniček je izvijestila da ove godine ništa od strane drŽavnih institucija kao i od
županijskih neće biti obnavljano' Tako nije niti započeto s radovima na dokumentaciji za
obnovu Gimnazije i Ekonomske škole. Pročelnik je rekao da će vjerojatno raditi aneks
Strukovne škole tako da se djeca neće vraćati u zgradu Ekonomske škole oštećene u potresu.
U općoj bolnici ,,Dr. Ivo Pedišić" je nešto sanirano, ali ništa značajnije nije započeto. Ne
znamo u kojoj fazi je ideja da zaVor izmijeste izvan područja Grada Siska, ali to nije dobro jer
odlazak te institucije značii odlazak radnih mjesta. Sud nije u cijelosti u funkciji. Institucije
koje je predsjednik Vijeća spomenuo' ništa sustavno nisu napravili' ni jedan sastanak nije
odrŽan na tu temu.
Mi smo učinili ono što smo mogli. Poslali smo vlasnicima, odnosno Županijl i đžavi dopise s
upitima u kojoj fazi je dokumentacija.
Gradska vijećnica je vlasnišwo Republike Hrvatske, a zgrada u kojoj je sjedište Sisačko-
moslavačke Županije je u vlasništvu Grada Siska pa niti u vezi s tim nemamo konkretnih
odgovora.
Ono što je bilo očito u istupima ministra Medveda i ministra Horvata na sastanku StoŽera prije
10 dana je da se sada bave nekonstruktivnom obnovom. I u Sisku je to nešto stidljivo započelo.
Bave se rušenjem i otklanjanjem opasnih građevina. U Sisku je od njih stotinjak koje smo
naveli, do sada uklonjeno 20 i planiraju krenuti s izgradnjom obiteljskih kuća u ruralnim
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dijelovima Županije, vjerojatno zato što je lakše odrediti neko tipsko rješenje, a što se tiče
zgrađa, nemamo informacije. Jedino što znamo da će najkasnije u rujnu Vladi Republike
Hrvatske biti dosfupna sredstva iz Europskog fonda solidarnosti što daje nadu da će se do kraja
ove godine početi izrađivati dokumentacija i sljedeće godine početi s obnovom jer ukoliko
općine' gradovi, Županije i drŽava ne mogu obnoviti svoje, kakvu ćemo poruku poslati
građanima kojima su domovi uništeni u potresu.
Ako ne pokažemo duŽnu skrb i ne dajemo dinamiku, teško da se građani mogu nadati da će se
uskoro vratiti u svoje domove, a onda ne govorimo o jednoj ili dvije godine već govorimo od
3 do 5 godina što je neprihvatljivo i poraŽavajuće.
Što se tiče škole u Galdovu, upoznati smo s tom problematikom i upravo zbogtogaradimo na
rješenju u suradnji s osobljem oŠ Galdovo i Područnom školom Hrastelnica. Postoje naznake
da bi tamo bilo dovoljno kapaciteta da se barem razredna nastava organlzira u dvije učeničke
smjene što bi bilo veliko olakšanje za roditelje tih razreda zbog organizirat4a školskog
prijevoza. Dat ćemo sve od sebe da ovaj tjedan pregledamo objekt i ukoliko će biti dovoljno
mjesta i kapaciteta, ođ rujna bi to moglo biti riješeno.

U vezi s odgovorom na prvo pitanje, Bojan Dadasović rekao je da je zadovoljan dobivenim
odgovorom i predloŽio da se kroz određeno vremensko razdoblje odrŽi tematska sjednica
Gradskog vijeća Grada Siska na temu obnove drŽavnih i županijskihzgrada na području Grada
Siska kako bismo detaljno znali što će se graditi i kada.
Što se tiče potresa u zemljama koje nisu članice EU, imamo primjer u Albaniji u Draču i
Tirani.Tri mjeseca nakon potresa krenula je izgrađnja javnih stanova, kuća, drŽavne institucije
su obnovl-iene i o tome posto-ii detal'ian izvještaj na stranicama Vlade Republike Albanije.
Što se tiče odgovora na drugo vijećničko pitanje, zahvalio se gradonačelnici na odličnoj vijesti
da će galdovački učenici od l. do 4' razreda na nastavu krenuti u Flrastelnicu što je vrlo blizu.
Vjerojatno će biti pronađeno i rješenje za učenike od 5. do 8. razreda.
Predsjednik Vijeća je bio zadovoljan odgovorima na svoja pitanja.

Saška Vuković upitala je Gorana Grgurača kako će biti organiziran produženi boravak tokom
ljetnih ptaznika u osnovnim školama?

Gospodin Goran Grgurač je izvijestio da je ljetni produženi boravak već krenuo od 23. lipnja
do 16. srpnja 2021. godine.
Grad Sisak je jedinstveni Grad u Republici Hrvatskoj koji ima ovu vrstu školskog nadstandarda
nakon redovite nastave kojem se poklanja posebna pozornost.
Grad Sisakje osnivač 9 osnovnih škola, od toga se produŽeni boravak provodi u 7 osnovnih
škola u punom kapacitetu, ođ prehrane i cjelokupne brige prije redovite nastave.
Za jesen imamo u planu, zbog iskazanog interesa, otvoriti produženi boravak i u osmoj školi
oŠ Budaševo-Topo1ovac-Gušće. Kada to napravimo, ostat će nam Samo oŠ Komarevo gdje
nisu prešli minimalni prag interesa zatakav program'
Ljetni produŽeni boravak je Grad Sisak pokrenuo prije 5 godina.
ove godine interes zaproduženi boravak je iskazalo oko 80 učenika odnosno roditelja, a odvija
se u oS ,,Braća Bobetko" zbog odgovarajućeg prostora.
osim odgojno-obrazovnog procesa, učenicima se nude i djelatnosti ustanova kojima je osnivač
Grad Sisak.

S aška Vuko v iĆ izr az||a zadovo lj stvo dob ivenim odgo vorom.

Sanja Mioković uputila je pitanje gradonačelnici vezano uz Gradsko kupalište Zibel
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I ove godine Kupalište ima izuzetnu posjećenost no, jednako tako, ono vapi i za ulaganjima.
Pristupni put zahtijeva ulaganja i upitan je za sigumost građana. Stanje objekata na samom
Kupalištu također zahtijeva ulaganja kao i vanjska terasa. Problem su i parkima mjesta'
Korisnici usluga na Kupalištu bili bi izuzetno zadovoljni uvođenjem usluge pripreme i prodaje
prefuambenih proizvoda kao što je to na BazenimaCaprag.
očito je da su se ulaganja usmjerila naBazene Caprag'
Jesu li planirana ulaganja na Gradskom kupalištu Zibe|?
Vijećnica je predložila da se za to aplicira na sredstva Ministarsfv a tuizma.

Kristina Ikić Baniček odgovorila je da je Gradsko kupalište Zibel nominirano prije nekoliko
godina, međutim nismo prošli na dodjeli sredstava EU-a. Radilo o ulaganjima u turističku
infrastrukturu. Ukoliko Se ponovno pojavi takav nadečaj, rado ćemo aplicirati.
Cesta prema Kupalištu je posebno izazovna zbog konfiguracije terena, a što se tiče parkirališta,
sami korisnici bili su protiv asfaltiranja parkirališta jer se u sam ambijent KupaliŠta uklapa
pošljunčano parkiralište. Ako su se afiniteti promijenili, moŽemo i to riješiti. Problem Kupališta
ne treba rješavati parcijalno već cjelovito. Želimo da najljepše kontinentalno kupalište u
Republici Hrvatskoj bude i ostane tako lijepo i posjećeno.
ovo je dobrodošla inicijativa pa kada se otvori natječaj Ministarstv a tuizma, aplicirati ćemo i
vrlo rado povući sredstva zatajhvaLe vrijedan projekt.

Sanja Mioković je rekla kako je djelomično zadovoljna dobivenim odgovorom izatraž|Lapisani
odgovor uvezi s detaljnijim obrazloŽen1em koje se odnosi na ponudu prehrambenih proizvoda
i ostalih sadržaja kao što jenaBazenima Caprag.

Bojan Dadasović utvrdio je da vijećnica mora izraziti zadovoljstvo ili nezadovoljstvo jer ne
postoji odredba o djelomičnom zadovoljstvu.
Vijećnici će biti dostavljen pisani odgovor.

Zoran Sertić uputio je pitanje gradonačelnici, avezanoje uz nogostup u Komarelu.
Ukoliko krenemo iz grada Siska prema Sunji, vidjet ćemo da nogostup ne postoji Samo u
Komarevu, odnosno on postoji djelomično. Sva ostala naselja' preko Viktorovca' Novog
Pračna, Novog Sela do ulaska u Komarevo imaju nogostup i onda taj nogostup prestaje i
ponovno se pojavljuje otprilike na200 metara kod osnovne škole i nakon toga ponovno prestaje
i nema ga sve do groblja.
Pitanje se upućuje iz raz|oga što se radi o cesti koja povezuje grad Sisak sa Sunjom, s
Hrvatskom Kostajnicom i dalje s Bosnom i Hercegovinom. Radi se o vrlo aktivnoj cesti. Njome
pto|aze teretna vozlla i ruŽno ih je vidjeti kada ptoIaze pokraj osnovne škole, a mali
Komarevčani idu u školu.
Postoji li mogućnost da Grad Sisak pokrene izgradnju nogostupa u Komarevu, odnosno da se
krene u izgradnju nogostupa u dijelu gdje ga nema kako bi se podignula kvaliteta života
stanovnika Komareva, ali i sama sigurnost u promefu?
Drugo pitanje odnosi se na obitelji pogođene potresom koje ne mogu biti u svojim domovima,
a za svoje objekte dobili su Žute naljepnice. Hvalevrijedna činjenica je da Grad Sisak pomaže
građanima čije kuće i stanovi imaju žufu naljepnicu i koji ne mogu boraviti u svom domu s
najamninom od l.000,00 kuna mjesečno. To bi trebalo biti prekinuto 1. srpnja 202l. godine.
Postoji li mogućnost produljenja subvencioniranja najamnine do kraja godine ili duŽe s
obzirom da imamo informacije da građanima ta subvencija jako puno znači?
Kristina Ikić Baniček odgovorila je da je Grad Sisak od 2015. godine, kada je drŽavna cesta
kroz Komarevo završena i kada je napravljen nogostup u Blinjskom Kutu, slao dopise upravo
zato što nismo shvatili logiku zbog čega se krenulo s izgradnjom nogostupa u Blinjskom Kutu,
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a ne u Komarevu, iz jednostavnog razloga jer se u Komarevu, na tom dijelu ceste nalazi
društveni dom i crkva, a preko puta se nalazi autobusno stajalište i škola.
Svi uzusi korištenja ceste i nogostupa govore kako je logika nalagala da se s nogostupom krene
u Komarelrr' a ne u Blinjskom Kutu gdje su obiteljske kuće s lijeve i desne strane i ne postoje
zgradejavne namjene. Međutim, projektanti u Hrvatskim cestama su smatrali drugačije.
Nastavit ćemo raditi pritisak, slati poŽurnice i moliti da se taj projekt nastavi jer nije đovršen.
Dobijamo isprike da su zapeli na projektiranju nekog mostića što je nevjerojatno jer se tamo
na terenu ne nalazi nepremostivi infrastrukturni problem koji bi onemogućavao da Se nogostup
završi. Čini se da su potrošena sredstva, a projekt nije završen kako treba.
Grad Sisak j e, zaraz|Iku od države, stava da su i privremeno neuporabljive nekretnine jednako
tako neuporabljive kao i one nekretnine označene crvenom oznakom.
Mi zapravo produžujemo mjesec ili dva subvencirajući stanarine, nadajući se da će dtŽava
misliti i da će, kao što su prije mjesec dana krenuli sa subvencioniranjem stanarina za stanare
čiji su objekti označeni crvenom oznakom, tako krenuti i sa Žutim oznakama.
Isti problem smo imali sa smještajem ljudi u kontejnere kada je džava inzistirala samo na
smještaju ljudi čtji stambeni objekti imaju crvene oznake, a nakon naših molbi, nakon 2-3
mjeseca krenuli su i sa žutim oznakama.
Nastavit ćemo sa subvencijama koliko to bude potrebno' vjerojatno do kraja ove godine' ali
smo optimisti da će obnova krenuti te da će se ljudi sve manje i manje oslanjati na našu pomoć.
Dok bude potrebno, mi ćemo im pomagati.
Postoje ljudi koji ne znaju za moguĆnost subvencije najamnina od strane drŽave. Apeliramo na
sve čiji su objekti označeni crveno i koji to ne znaju, da se jave za đrtavne subvencije koje su
znatno izdašnije od subvencija Grada Siska.

Zotan Sertić izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima, ali ne moŽe biti zadovoljan
odnosom prema Komarevu. Kada je nekakva obljetnica koja se tamo obiljeŽava vezana uz
dragovoljačke postrojbe i svega ostaloga, svi se vrlo rado odazivaju, dolaze i fotografiraju, a
ne postoji zajedništvo oko izgradnje komunalne infrastrukture.

Miša Majkić Vukčević svoje je pitanje uputila zamjeniku gradonačelnice, Marku Krički.
Pitanje je vezano uzBazene Caprag. Kakva je posjećenost Bazena i koji su sadržaji dostupni?

Marko Krička objasnio je kako koristi trenutak da se osvrne i na pitanje Sanje Mioković koje
se odnosilo na Gradsko kupalište Zibel.
Javno je pozvao svakog ugostitelja koji je zainteresiran za đavanje usluge prehrane na
Kupalištu, da se javi u gradsku upra}u kao i svaki put kad je bio raspisan natječaj. Jedan
ugostitelj je radio posljednje dvije sezone' Zašto je odustao? Vrlo vjerojatno mu nije bilo
ekonomski isplativo koliko je on mislo da će biti isplativo.
Prostor koji je za te usluge namijenjen i dalje tamo postoji i, praktički već sutra, netko tko je
zainteresiranzarađ na Kupalištu, moŽe početi raditi.
Marko Krička je iskazao zadovoljstvo radom i posjećenošću Bazena u Capragu' Zbog potresa
i pandemije Bazeni rade samo 27 dana, a do sada je ostvaren broj od 10 tisuća posjetitelja.
Prošle godine je u ukupnoj sezoni bilo 40 tisuća posjetitelja, a sada će samo u mjesecu lipnju
prijeći l0 tisuća posjetitelja. ostvaren je prihod od ulaznica od oko 250 tisuća kuna. Prošle
godine to je iznosilo oko 550 tisuća kuna. Ugostiteljski sadrŽaji su ostvarili prihod od oko 220
tisuća kuna.
Dakle, što se tiče isplativosti i ponude' to je na zavidnom nivou s obzirom na veliki broj
posjetitelja i dobre prihode.
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Bojan Dadasović zamolio je zamjenika gradonačelnice da se dži odgovora na vijećničko
pitanje koje je postavljeno, a ne da odgovara na pitanje koje su postavili drugi vijećnici.
Također' utvrdio je da je dvoje vijećnika s Kandidacijske liste grupe birača nositelja liste
Bojana Dadasovića: Sonja Borić i Marko Rafaj, dostavili svoja pitanja. Međutim, ista neće biti
pnhvaćena. Prvo, nisu dostavljena na propisanom obrascu' a drugo, dostavljena su izvan roka.

Bojan Dadasović utvrdio je da je Vesna Štengl napisala da postavlja jedno pitanje
gradonačelnici.

Gospođa Vesna Štengl je rekla kako će postaviti đva pitanja gradonačelnici.
Na koji način će novouspostavljena vlast u Gradu Sisku, u budućem razdoblju svog mandata
poticati investicije i otvaranje radnih mjesta te se posvetiti projektima koji se financiraju iz
bespovratnih sredstava EU-a te mogu li Siščani očekivati od novouspostavljene gradske vlasti
usku suradnju s višim razinama vlasti, a sve kako bismo izbjegli kontinuirano zaduŽivanje
putem kredita koje će otplaćivati naša djeca i spriječiti ekonomski, a s ekonomskim,
demografski i društveni slom ili ćemo uspostavom surađnje početi stvarati nove vrijednosti i
voditi poolitiku G-rada u smjeru poticanja stabilne poduzetničke klime, razvoja Siska kao
istinskog središta Župan1e.
Sljedeće pitanje se postavlja u ime stanovnika Ulice Marijana Celjaka, a i svoje osobno, kojim
se Želi ukazati na problem u čije rješavanje se trebaju uključiti gradske vlasti.
Radi se o tome da tom ulicom prometuju motoma vozila i tegljači prekomjernom brzinom
gusto naseljenom ulicom koja je postala pista za prolazak velikim brzinama pa je čudo što do
sada nitko nije nastradao.
Teški tegljači s prikolicama na dnevnoj bazi prometuju velikim brzinama bez obzira na
znakove ograničenja btzine i težinom većom od 40 tona, a sumnjamo i na pretovarenost.
Opterećuju kolnik koji dugoročno ne može podnijeti toliki teret i brzinu. Uočeno je propađanje
i ulegnuće ceste. Uslijed takvog prometovanja, stanovnicima zbog vibracija pucaju stambeni
objekti, a kuće se tresu štoje posebno izraženo nakon potresa.
Zbogprometovanja brzinom većom od 40 kilometara na sat potrebno bi bilo postaviti kamere
zbog kontrole brzine. Mogu li stanovnici Ulice Marijana Celjaka, u skoroj budućnosti,
očekivati rješavanje prometovanja teretnih vozi|a kao i provjeru nosivosti kolnika te obnovu
kolnika i izgradnju nogostupa s obje strane dužinom cijele ulice?

Kristina Ikić Baniček istaknula je kako je detektirala barem 12 upita, ali probat će sublimirati.
Grad Sisak šestu godinu potiče poduzetničku klimu kreditnom linijom ,,Sisački poduzetnik"'
Svake godine, sve više poduzetnika aplicira na taj Program koji je prepoznat od strane
poduzetničke zajednice kao jedan od kvalitetnijih poduzetničkih linija. ove godine imamo
posebnu linijuza obnavljanje, odnosno pokretanje proizvodnje. Pozivaju se svi zainteresirani
da se jave u gradsku upravu u Ured za poduzetnike gdje će im biti pruŽena sva relevantna
pomoć i informacije'
I dalje nastavljamo s oslobađanjem plaćanja komunalne naknade sve poduzetnike u prvoj
godini poslovanja u 10 postotnom iznosu, u drugoj godini u 75 postotnom iznosu, u trećoj
godini u 50 postotnom iznosu i u četvrtoj godini u 25 postotnom iznosu što znači da tek u petoj
godini poslovanja oni moraju plaĆatipuni iznos komunalne naknade. Ukoliko se radi o projektu
od gradskog interesa, tada na sjednicu Gradskog vijeća, temeljem zamolbe, do\azi zahtjev za
oslobađanje plaćanja i komunalnog doprinosa kao i za one koji proširuju proizvodnju ili
zapošljavaju nove ljude. Također, na njih se primjenjuje oslobađanje plaćanja komunalne
naknade u iznosima koji su navedeni, a do iznosa koji nam omogućava EU' a to je2OO tisuća
eura.
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Na raspolaganju smo svim institucijama Republike Hrvatske i Županijama na području
Republike Hrvatske, posebno Sisačko-moslavačkoj Županiji s kojom je proteklih godina
dijalog više-manje bio jednosmjeran, ali protekom Vremena i shvaćanjem da smo svi u istoj
sitrraciji iako na vlasti nije politička opcija kao u Županr.;i i Vladi Republike Flrvatske, Sisak je
sjedište Žlpanije i kao takvog ga treba percipirati i razvijati kao sva druga sjedišta Županija u
Republici Hrvatskoj.
Ulica Marijana Celjaka je identičan problem koji smo razmatrali Za mnoge ulice na području
Grada Siska. Identičan problem postoji u Galdovačkoj ulici, Ulici Nikole Šipuša, u naselju
Žabno i Hrastelnica.
Postoji tijelo koje se naziva Vijeće za prevenciju u kojem su, između ostalih, i predstavnici
Policijske uprave koja je nadleŽna za kontrolu prometa, a koji su se na nekoliko sastanaka
poŽalili da nisu dovoljno ekipirani s ljudstvom i opremom pa se tako događalo da se u Donjoj
posavini proveze šleper prepun drva' mi o tome obavijestimo policiju i policija ga uhvati negdje
oko Kutine, a u Kutini se nalazi jedina vaga na koju mogu doći takva vozi|a kako bi se
provjerilo je li prekoračio dopuštenu teŽinu. Do tada se vozilo, odnosno teret izgubi. Bojimo
se da je u takvim slučajevima policija nemoćna, ali ćemo vrlo rado na sljedećoj sjednici Vijeća
za prevenciju ponoviti apel vijećnice i razgovarati o kontroli brzine i postavljanju usporivača
brzine.
Kada govorimo o obnovi ceste, radi se o dugačkoj cesti. Stavit ćemo taj prijedlog na listu
prijedloga kako bi se uvrstio u prioritete jednog od Proračuna Grada Siska, izradi
dokumentacija i uvrsti u sanaciju.

Vesna Stengl je rekla' da je iz oclgovora razvidno da suradnja s višim razinama vlasti neće ići
na način na koji bismo mi to htjeli jer gradonačelnica svaki problem koji se iskaŽe prebacuje u
tuđe dvorište. Ne moŽemo svaki puta problem prebacivati na d,ržavu, Županiju i sl. Iz prijašnjih
izIaganja je vidljivo da to neće niti onako kako priŽeljkujemo.
Vijećnica je rekla da nije zadovoljna dobivenim odgovorima.

Ljiljana Slunjski objasnila je da upućuje jedno pitanje gradonačelnici, a vezano je za stanje
prometnica u Budaševu s naglaskom na prometnicu kroz Malo Budaševo.
Prošle godine smo uputili 5 dopisa o alarmantnom stanju prometnica u Malom Budaševu na
koje nismo dobili ni jedan odgovor' U međuvremenu je došla i TV ekipa Potrage. Uoči
njihovog dolaska, slučajno ili ne, sanirane Su rupe' u smislu krpanja rupa u Malom Budaševu.
Tu je priča stala' Početkom proljeća, mještani Malog Budaševa ponovno se javljaju s

fotografijama rupa na cesti i javlja se problem komadića asfalta koji lete zrakom pri prolasku
vozi|a te površinske vode na ulazu u dvorišta. Sanacija u smislu krpanja rupa od prošle godine
nije bila dugoročna ni plodonosna, a problem je ostao kakav je bio.
Uputili smo 20. travnja 202l. godine dopis elektroničkim putem i isti dan dobili odgovor kako
je naš dopis proslijeđen pročelniku Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav. To
je zadnje što znamo.
U zadnjem dednu svibnja, u Budaševu se asfaltiraju dvrje kraće slijepe ulice za koje smatramo
da su trebale biti asfaltirane kao i većina drugih kao što je Pavlićeva, Biokovska, Mostarska i
slično.
Koji su kriteriji po kojima je određeno da se asfaltiraju određene ulice, dakle Ulica Steve
Markovića i Miškulinova ulica i kada je na redu Pavlićeva ulica, Biokovska ulica, Mostarska
ulica, odnosno s prvenstvom ulice u Malom Budaševu kao jedne od najfrekventnijih ulica
kojom dnevno prometuju sva vozila mjeŠtana' svi mještani s područja Donje posavine put grada
Siska?
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Kristina Ikić Baniček odgovorila je da može odgovoriti jedino đa Grad Sisak vodi brigu o
ukupno 300 kilometara cesta, da na području Grada Siska postoje puno lošije ceste nego u
Budaševu, ali smo svjesni problema i rješavamo ga dinamikom i financijskim sredstvima koja
su nam dostupna.
Gradonačelnica je rekla kako je davno zahtijeva\a od Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni Sustav da se utvrde prioriteti, koja je točno komunalna zona, koliko je naseljeno
područje, ima li na tom području objekata društvene namjene, kolika je frekvencija vozila na
prometnicama i na temelju tih podataka se određuju financijska sredstva.
Ono što je najizvjesnije s obzirom da je dio prometnica na području Grada Siska oštećen u
potresu' nadamo se da će resorno ministarstvo ispuniti dano obećanje koje Su nam uputili u
sijećnju i otvoriti nadečaj na temelju kojeg će se prometnice koje smo uredno prijavili
početkom veljače, moći sanirati iztogfonda što bi bilo najbolje, najkvalitetnije i najobuhvatnije
rješenje.

Vijećnica Ljiljana Slunjski iztaz1laje nezadovoljstvo odgovorom, osobito oko prioriteta. Ako
gledamo prioritete' ne može slijepa ulica sa svojom frekvencijom vozila biti prioritet nad
ulicom koja povezuje Donju posavinu s gradom Siskom.

Tomislav Matleković istaknuo je da pitanje upućuje gradonačelnici'
Točno prije 5 godina' odnosno l0. svibnja 20l6. godine, gradonačelnica je izjavi|asljedeće:
Grad Sisak će prijaviti Projekt izgradnje vatrogasnog doma u naselju Topolovac u sklopu
natječaja za izgradnju infrastrukfure za ruralna područja, a sredstva će biti osigurana u iznosu
od 3 milijuna kuna, te će biti osigurana putem europskih poljoprivrednih fondova dok će iznos
od 300 tisuća kuna biti osiguran u Proračunu Grada Siska za 2017. godinu.
Topolovac je jedino naselje na području Grada Siska koje nema odgovarajući prostor za
potrebe vatrogastva. Sadašnja građevina koja se koristi za potrebe vatrogastva je dotrajala,
mala, a izgradnja novog vatrogasnog doma osigurat će odgovarajući smještaj opreme ivozila.
Tko je odgovoran za to što projekt još uvijek nije realiziran, aL<toz Proračun ga provlačite
svake godine?

Kristina Ikić Baniček objasnila je kako je dijelom odgovorila na to pitanje u odgovoru na
pitanje vijećnika Tomislava Kralja.
Cini se da je odgovoran član uŽe obitelji gospodina Tomislava Matlekovića' gospodin Majdak.
To je informacija koju imamo' U trenutku kada se trebalo odobriti financiranje iz prošlog
ruralnog razvojazaDYD Topolovac gospodin Majdak je rekao: 

',Ikićka ništa neće dobiti'" on
je drŽavni tajnik u resornom ministarsfvu koje provodi ruralni razvoj.
Grad Sisak je potrošio puno sredstavaZaizradu đokumentacije, ishodio građevinsku dozvolu'
ali ne odustajemo i vijećnici će u kolovozu imati priliku glasati o apliciranju na ruralni razvoj
pa se nadamo da ćete uspjeti lobirati da Topolovac prođe, budući je vijećnik iz Topolovca i
poznaje državnog tajnika jako dobro. Sigumo je daza DVD Topolovac dolaze bolji dani'

Tomislav Matleković je objasnio da đržavni tajnik nije član njegove obitelji.
Rekao je da nije zadovoljan odgovorom zbog toga što gradonačelnica, svaki puta kada dođe u
naselje Topolovac, obećava vatrogasni dom' Za sada od toga nema ništa.
Zatražio je odgovor u pisanom obliku.

Nakon iskazivanja nezadovoljstva dobivenim odgovorom, Bojan Dadasović je utvrdio da je
sjednici pristupio vijećnik Filip Pjerobon te je sjednici nazočan21 vijećnik.

9



Darjan Vlahov je rekao da će se njegovo pitanje odnositi na Centar kreativnih industrija-ClK
u Sisku.
Centar je otvoren prigodno prije izbora.
od 9 uredskih jedinica za30 poduzetnika, koliko je poduzetnika do sada ušlo u svoje prostore?

Knstina lkić Baniček odgovorila je kako je natječaj u tijeku i neki ugovori su potpisani, a neki
su pred potpisivanjem, kako bi vijećnik dobio točan i precizan odgovor, dobit će odgovor u
pisanom obliku.

Gospodin Darjan Vlahov je rekao kako je rzuzetno zadovoljan odgovorom jer je navikao na
pisane odgovore, ali bi volio da ne bude nezadovoljan pisanim odgovorom jer ga
gradonačelnica obično u odgovorim a izvijeđa.

Bojan Dadasović je rekao da na tragu onoga što je izjavio na konstituirajućoj sjednici, a i u
ovom aktualnom satu je to pokazao' svi vijećnici su jednaki, svi su dobili priliku postaviti svoja
pitanja kao i dobiti odgovore.
Zahvalio se svim sudionicima na uljuđenom aktualnom satu.

Aktualni sat je završen u 11 sati i 9 minuta.

Utvrđuje se da su za vrijeme trajanja aktrralnog sata svi vijećnici koji su se prijavili za
postavljanj e pitanj a, po stavili svoj a pitanj a.

Prije uwrđivanja dnevnog reda, Bojan Dadasović je izvijestio da je dana 23.Iipnja 2021'
godine, sukladno odredbama Poslovnika' Klub vijećnika Kandidacijske liste nositelja liste
Bojana Dadasovića, obavijestio predsjednika Gradskog vijeća o osnivanju Kluba vijećnika
Kandidacijske liste nositelja liste Bojana Dadasovića. Za predsjednika Kluba vijećnika je
izabran gospodin Marko Rafaj, za zamjenicu predsjednika je izabrana gospođa Sonja Borić,
član je Bojan Dadasović.

Također, zaprimljena je i neurudŽbirana obavijest o osnivanju Kluba vijećnika
Socijaldemokratske partije Hrvatske SDP-a, Centra, Hrvatskih laburista-Stranke rada-
Labunsta, ZeLene alternative-odrŽivograzvoja Hrvatske-Telene alternative-oraH-a u sastavu:
Filip Pjerobon' predsjednik Kluba vijećnika, Miša Majkić Vukčević_zamjenica predsjednika,
Že\jko Đermanović' Lucija Hinić' Zvonko Marincelj, Ivica Rendulić' Saška Vuković i Robert
Grubec, članovi.

Gospodin Bojan Dadasović istaknuo je da ima ispravak koji se ođnosi ne prijednog dnevnog
reda. Zatražio je gradske službe da kod točke 3' i 4. predloŽenog dnevnog reda gdje je
predlagateljica gradonačelnica Kristina Ikić Baniček, navede duŽnost koju obnaša jer se,
sukladno odredbama Poslovnika, zna tko su ovlašteni predlagatelji pa je potrebno naznačiti da
je to gradonačelnica Grada Siska.

Predsjednik je predloŽio sljedeći

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjeđnice Gradskog vijeća Grada Siska,
2. a) Prijedlog odluke o osnivanju Odbora za statutarno-pravna pitanja,

Predlagatelj'. Zoran Sertić, predsjednik odbora za izborc i imenovanja
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b) Prijedlog odluke o osnivanju Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada
Siska,
Predlagatelj: Zoran Sertić, predsjednik odbora za izbore i imenovanja
c) Prijedlog odluke o osnivanju Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu
politiku,
Predlagatelj: Zoran Sertić' predsjednik odbora za izbore i imenovanja
d) Prijedlog odluke o osnivanju Komisije za prostomo uređenje, zaštitu okoliša i
spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo,
Predlagatelj: Zoran Sertić, predsjednik odbora za izbore i imenovanja
e) Prijedlog odluke o osnivanju Odbora za javnapiznarya,
Predlagatelj: Zoran Sertić, predsjednik odbora za izbore i imenovanja
f) Prijedlog odluke o osnivanju Komisije za predstavke i prituŽbe,
Predlagatelj: Zoran Sertić, predsjednik odbora zaizbore i imenovanja
g) Prijedlog odluke o osnivanju Komisije za određivanje imena ulica i trgova,
Predlagatelj'. Zoran Sertić' predsjednik odbora zaizbore i imenovanja
h) Prijedlog odluke o osnivanju Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
građevinskog zemljišta,
Predlagatelj'. Zoran Sertić, predsjednik odbora za izbore i imenovanja

3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti zaulaganje na Projektu,,Rekonstrukcija tribina
i izgradnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK BSK ,'Budaševo'o
Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček, gradonačelnica

4. Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada Siska na korištenje udrugama
za provođenje aktivnosti od interesa zaopće dobro.
Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček, gradonačelnica

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 21 glasom za.

Sukladno članku 42. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska, predsjednik je dao na glasovanje
izjašnjavanje o tome da li će se amandmani podnositi usmeno na sjednici.

Prethodni prijedlog usvojen jejednoglasno s 21 glasom za.

ToČKA 1.
Zapisnik s konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada Siska usvojen je jednoglasno s 21
glasom za.

TOCKA 2.
a) Nakon uvodnog usmenog obraz|oŽemnja predsjednik odbora za izbore i imenovanja,

Zorana Sertića, Srećko Telarje istaknuo kako je otvorena točka dnevnog reda u kojoj
se trebaju izabrati članovi stalnih radnih tijela Gradskog vijeća Grada Siska. Ukupno je
u svim radnim tijelima 40 članova. Kod izrade prijedloga, auvezi s izborom članova
rađnih tijela, koje karakteristike bi trebale imati te osobe koje će biti u radnim tijelima
jer one trebaju izvršavati određene zadaće?
Zašto je netko u nekoliko radnih tijela, o kakvim sposobnostima i aktivnostima se radi?
Zašto za članove ne mogu bitiizabrani i neki drugi?
Koji su bili osnovni kritenJi kod većine u Gradskom vijeću kao i kod opozicije?

Zoran Sertić istaknuo je kako mu je đrago da se nastavlja dobra demokratska praksa
kao i u prethodnih 8 godina pa su u svim odborima zastupljeni i oporba i nezavisni i
vijećnici vladajuće većine.
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Kod predlaganja čIanova sudjelovala je i koalicija HDZ-a s partnerima, predstavnici
SDP_a s partnerima i predstavnici kandidacijske liste grupa birača.
Rekao je da, kao predsjednik Odbora za rzbore i imenovanja nije zaprimio prijedlog
vijećnika Domovinskog pokreta.

Suklađno odredbama Posiovnika, u stainim radnim tijeiima mora biti osigurana
zastupljenost svih klubova, a pri tome smo se vodili načelom da su ovdje svi zastupljeni
i Klub HDZ-a spartnerima i Klub SDP-a s partnerima i nezavisne liste grupe birača.
Članovi radnih tijela mogu biti isključivo vijećnici, osim u povremenim radnim
tijelima.
Imali ste priliku vidjeti kako su izabrani članovi radnih tijela jednog drugog
predstavničkog tijela kada su izabrani isključivo članovi jedne političke opcije,
odnosno liste.
U našem slučaju, svi koji su dostavili prijedloge, njihovi prijedlozi su prihvaćeni, rekao
je Bojan Dadasović.

Srećko Telarrekao je kako nije dobio odgovorna to koji su kriteriji b1|iza određene
osobe. Rekao ja da ne prigovara što osobno nije član ni jednog stalnog radnog tijela već
ga zanima koji su kriteriji i jesu li oni uopće postojali? Treba li predloŽiti samo osobu
ili ta osoba treba imati kvalifikacije koje bi osoba trebala imatiza rad u određenom
tijelu.

Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Siska' članovi stalnih radnih tijela
Gradskog vijeća Grada Siska su gradski vijećnici, ponovio je Bojan Dadasović. Koje
su njihove kvalifikacije, to nije propisano i to nisu uvjeti za članstvo u radnom tijelu'
Isključivo gradski vijećnici mogu biti članovi.

Kristina ikić Baniček smatrala je kako se, vjerojatno radi o neiskustvu Srećka Telara
pa je previdio ili zaboravio dostaviti prijedlog.
PredloŽila je da se to otkloni na način da se umjesto Filipa Pjeroboba, u odbor za
statutarno-pravna pitanja imenuje Srećko Telar, ukoliko se on s tim sloŽi'

Gospodin Bojan Dadasović je istaknuo da zbog formalmo pravne ispravnosti odluke je
potrebno da Domovinski pokret, odnosno Srećko Telar podnesu prijedlog. Hoće li to
Srećko Telar učiniti, odnosno prihvatiti da moŽemo glasati s predloŽenim
amandmanom ili ne?

Srećko Telar je odbio tu mogućnost.

S 20 glasova za, jednim glasom protiv Srećka Telara te bez suzdrŽanih glasova,
donesena je

ODLUKA
o osnivanju Odbora za statutarno-pravna pitanja

b) Nakon uvodnog usmenog izlraganja Zorana Sertića, predsjednika odbora za izbore i
imenovanja, Bojan Dadasović je podnio amandman na sadrŽaj odluke tako da se briše
članak 5. odluke jer je nesvrsishodan'
Također, predloŽioje da se briše i članak 7. kojimje propisano daje pročelnik nadleŽan
za financije duŽannazahtjev odbora, omogućiti članovima odbora svu dokumentacrju
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vezanv uZ poslovanje Grada Siska. To ne bi trebalo biti ekskluzivno pravo članova
odbora već i svih drugih gradskih vijećnika.

Jednoglasno s 21 glasom za, usvojen je amandman Bojana Dadasovića da se briše
članak 5.

Jednoglasno s 21 glasom za, usvojen je amandman Bojana Dadasovića da se briše
članak7.

Prethodni amandmani su postali sastavni dijelovi Odluke

S 20 glasova za i jednim glasom suzdrŽanim, Srećka Telara tebez suzdrŽanih glasova'
donesena je

ODLUKA
o osnivanju Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska

c) Nakon uvodnog usmenog obrazloŽenjaZorana Sertića, predsjednika odbora za izbore
i imenovanja, Bojan Dadasović je iznio ispravak tako da se u uvodu odluke briše riječ
,'konstituriajućoj" te da se odluka donosi na prvoj sjednici Gradskog vijeća Grada Siska.

S 20 glasova za i jednim glasom protiv, Srećka Telara tebez suzdrŽanih
glasova, donesenaje

ODLUKA
o osnivanju Odbora za obrazovanje, kulturuo sport i socijalnu politiku

d) Nakon uvodnog usmenog obrazloŽenjaZotana Sertića' predsjednika odbora zaizbore
i imenovaqja, s 20 glasova za, jednim glasom protiv, Srećka Telara te bez suzdrŽanih
glasova, donesenaje

ODLUKA
o osnivanju Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture,

urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo

e) Nakon uvodnog usmenog obrazloŽenjaZorana Sertića, predsjednika odbora zaizbore
i imenovanja, Darjan Vlahovizvijestio je da Klub vijećnika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a
podnosi amandman tako da se članak 4. dopunjuje na način da se dodaje novi podstavak
koji glasi:
,,-sukladno pravilniku koji Odbor mora izraditi."

obtaz|oženje: dosadašnja praksa je bila i to smo traŽlli i u prošlom mandatu, da ovaj
odbor radi na temelju unaprijed određenih kriterija kojim se dodjeljuju javnapiznanja,
a ne da se javna piznanja dodjeljuju osobnim izborom članova odbora.

Bojan Dadasović je rekao kako je vijećniku Darjanu Vlahovu dužan dati objašnjenje.
Vaš prijedlog mora biti usklađen s Poslovnikom'
Da bi se predmetna izmjena mogla donijeti, potrebno je najpnje izmijeniti Poslovnik, a
radi se o članku kojim je propisan djelokrug svakog radnog tijela.
Bojan Dadasović je citirao odredbe Poslovnika: ,,Djelokrug radnih tijela reguliran je
samim odlukama o osnivanju radnih tijela." Dakle, vijećnik je u pravu stoga ćemo
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amandman dati na glasovanje. Inače je praksa da, kada se osnivaju stalna radna tijela'
njihov djelokrug rada utvrđen je Poslovnikom.

Filip Pjerobon je zatraŽio pauzu.
Pauza je započekau l1 sati i 35 minuta, a završena juu 11 sati i 45 minuta.

Utvrđuje se da je nakon pauze sjednici prisutan 2l vijećnik te Se mogu donositi
pravovaljane odluke.

U vezi s podnesenim amandmanom Darjana Vlahova, Bojan Dadasović je zamolio
predsjednika odbora za dodjelu javnih priznanja, Zorana Sertića za očitovanje.

Predsjednik odbora za javna piznarya, Zoran Sertić je odbio amandman S

obrazloŽenjem da će Gradsko vijeće općim aktom sve ovakve nedefinirane stvari
regulirati na jesen kada će se definirati pravilnik te je pozvao Klub vijećnika s HDZ-
om i partnerima da pripremi prijedlog za jesen.

Bojan Dadasović je pozvao Klub vijećnika HDZ-a s partnerima da dostavi Nacrt
prijedloga pravilnika o dodjeli javnih piznanja kako bi vijećnici isti razmotrili.
U duhu parlamentarizma, izradite predmetni Pravilnik pa nam ga dostavite kako bismo
ga razmotrili.
Kao što je vijećnik Zoran Sertić i rekao, na jesen idemo u izmjenu svih općih akata pa
tako i Statuta i Poslovnika pa ćemo i s tim aktima regulirati materiju o kojoj govori
Darjan Vlahov.

Za amandman Darjana Vlahova glasalo je 8 vijećnika: Tomislav Kralj, Tomislav
MatlekoviĆ' Sanja Mioković, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Šipuš, Vesna
Štengl i Darjan Vlahov, 12 vijećnika je glasalo protiv: Sonja BoriĆ, Bojan Dadasović,
Že|jko Đermanović, Robert Grubec, Lucija Hinić' Miša Majkić Vukčević, Zvorko
Marincelj, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulić,Zoran Sertić i Saška Vuković
a suzdrŽan je bio Srećko Telar pa amandman nije usvojen'

S 20 glasova za, jednim glasom protiv, Srećka Telara te bez suzdržanih glasova'
donesena je

ODLUKA
o osnivanju Odbora za javna priznanja

Đ Nakon uvodnog usmenog obrazloženja Zorana Sertića, Bojan Dadasović je rekao da'
iščitavajući tekst predmetne odluke, a sukladno Europskoj povelji o lokalnoj
samoupravi i institutu davanja predstavki i prituŽbi, predlaŽe da se promijeni djelokrug
rada predmetnog radnog tijela. Naime, smisao Komisije za predstavke i prituŽbe je
davanje predstavki i prituŽbi na SVa tijela jedinica lokalne samouprave' a ne' kao u
ovom slučaju' na rad Gradskog vijeća. Iz prakse se ne vidi koje prituŽbe bi građani
mogli imati na rad Gradskog vijeća koje bi Komisija mogla razmatrati i odlučivati.
Zbognavedenog, Bojan Dadasović je predložio izmjenu djelokruga rada Komisije tako
da se iza riječi: 

',rad Gradskog vijeća Grada Siska" dodaju riječi: 
',gradonačelnice i

upravnih tijela." kako bi to bilo tijelo koje će uključivati predstavke i pritužbe građana
na rad svih tijela Grada Siska.
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Gospođa Kristina Ikić Baniček je izjavila kako shvaća namjeru predsjednika Yljeća, a\i za
podnošenje prituŽbi na rad gradskih tijela, postoji tijelo unutar same gradske uprave gdje
građani mogu davati prituŽbe, a pritužbe na rad gradonačelnice su definirane zakonom kao i
samim Izvješćem o radu gradonačelnice koje Gradsko vijeće usvaja' Bilo bi suvišno to stavljati
u djelokrug rada Komisije za predstavke i prituŽbe. Taj djelokrug koji ste htjeli dopuniti već je
def,rniran kroz druga tijela.

Gospodin Darjan Vlahov je rekao da, u duhu parlamentarizma' gospodin Bojan Dadasović
povuče taj prijedlog i regulira to na jesen.

Gospodin Filip Pjerobon se javio za irječ zbog povrede Poslovnika jer ga zanima moraju li se
oni podnositi pisanim putem ili se mogu podnositi usmeno na sjednici.

Gospodin Bojan Dadasović je rekao da se amandmani mogu podnijeti usmeno na sjednici jer
su tako izglasali vijećnici na početku sjednice.
Rekao je da će povući svoj amandman pa će ga detaljnije obraz\oŽiti i predloŽiti na jesen.

S 20 glasova za, jeđnim glasom protiv, gospodina Srećka Telara te bez suzdrŽanih glasova,
donesena je

ODLUKA
o osnivanju Komisija za predstavke i pritužbe

g) Nakon uvodnog usmenog obraz|oženja Zorana Sertića, Bojan Dadasović je ponovno
zatražio da se u uvodu Prijedloga odluke ispravi pogreška te da se riječ ,,konstituirajućoj"
zamijeni rr1ečju,,PNojo' sjednici.

S 20 glasova za, jednim glasom protiv, gospodina Srećka Telara tebez suzdžanih glasova,
donesena je

ODLUKA
o osnivanju Komisije za određivanje imena ulica i trgova

h) Nakon uvodnog usmenog obraz|oŽenjaZorana Sertića, s 20 glasova za, jednim glasom
protiv, Srećka Telara tebez suzdržanih glasova, donesena je

ODLUKA
o osnivanju Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i građevinskog zemljišta

ToČKA 3.
Nakon uvođnog usmenog obtazloženja Maje Del-Vechio' Bojan Dadasović je u l 1 sati i 55
minuta zakazao pauzu za odrŽavanje zajedničke sjednice odbora za stafutarno-pravna pitanja'
odbora za flnancije i gospodarenje imovinom Grada Siska i Komisije za prostorno uređenje,
zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo koji Će razmatrati,
sukladno svojem djelokrugu rada, točke pod rednim brojem 3. i 4. usvojenog dnevnog reda'

Zajednička sjednica je zapoćelau l l sati 56 minuta.
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Sjednici odbora Za Statutarno-pravna pitanja bili su nazočni: Bojan Dadasović, predsjednik,
Filip Pjerobon' zamjenik predsjednika, Marko Rafaj, Žetjko Đermanović i Tomislav Kralj,
članovi odbora.

Predsjednik odbora Za statutarno-pravna pitanja, Bojan Dadasović je predloŽio sljedeći

DNE\TNI RED
1. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za ulaganje na Projektu ,,Rekonstrukcija tribina

i izgrađnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK BSK,,Budaševooo'
2. Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada Siska na korištenje udrugama

za provođenje aktivnosti od interesa zaopće dobro,
5. Ostala pitanja.

Dnevni redje usvojenjednoglasno s 5 glasova za.

ToČKA 1.

Jednoglasno s 5 glasova za, ufvrđenje Prijedlog odluke o davanju suglasnosti zau|aganjena
Projektu ,,Rekonstrukcija tribina i izgrađnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK
BSK '$udaševoo'i proslijeđen Gradskom vijeću narazmatranje i usvajanje.

TOČKA 2.

Jednoglasnđ s 5 glasova za, ufvrđen je Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada
Siska na korištenje udrugama za provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro i proslijeđen
Gradskom vijeću narazmatranje i usvajanje.

TOČKA 3
U ovoj točki nije bilo primjedbi pa niti rasprave.

Sjednici odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska bili su nazočni: Ivica
Rendulić, predsjednik, Sonja Borić, zamjenicapredsjednika,Zvonko Marincelj' Robert Grubec
i Darjan Vlahov, članovi.

Pređsjednik odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska, Ivica Rendulić, je
predložio sljedeći

DNEVNI RED
1. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za ulaganje na Projektu ,,Rekonstrukcrja

tribina i izgrađnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK BSK
,'Budaševoo',

2. Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada Siska na korištenje
udrugama za provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro,

3. Ostala pitanja.
4.

Dnevni redje usvojenjednoglasno s 5 glasova za.

TOCKA 1.

Jednoglasno s 5 glasova za, utvrdenje Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za ulaganje na
Projektu ,,Rekonstrukcija tribina i izgradnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK
BSK ,'Budaševoo' i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.
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ToČKA 2.
Jednoglasno s 5 glasova za, utvrđen je Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada
Siska na korištenje udrugama za provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro i proslijeđen
Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.

ToČKA 3.
U ovoj točki nije bilo primjedbi pa niti rasprave.

Sjednici Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam,
arhitekturu i graditeljstvo bili su nazočni: Filip Pjerobon, predsjednik, Bojan Dadasović,
zamjenik predsjednika' Miša Majkić Vukčević, Saška Vuković i Ivica Šipuš, članovi.

Predsjednik Komisrje Za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam,
arhitektrrru i graditeljstvo, Ivica Rendulić, predložio je sljedeći

DNEVNI RED
l. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za ulaganje na Projektu ,,Rekonstrukcija

tribina i izgradnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK BSK
,,BudašeVo",

2. Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasništw Grada Siska na korištenje
udrugama za provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro,

3. Ostala pitanja.

Dnevni redje usvojenjednoglasno s 5 glasovaza.

ToČKA 1.

Jednoglasno s 5 glasova za, utvrđenje Prijedlog odluke o davanju suglasnosti zaulaganjena
Projektu ,,Rekonstrukcija tribina i izgradnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK
BSK 

',Budaševoo'i proslijeđen Gradskom vijeću narazmatranje i usvajanje.

ToČKA 2.
Jednoglasno s 5 glasova za, utvrđen je Prijedlog odluke o dođjeli nekretnina u vlasništvu Grada
Siska na korištenje udrugama za provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro i proslijeđen
Građskom vijeću na razmatranje i usvajanje.

ToČKA 3.
U ovoj točki nije bilo primjedbi pa niti rasprave.

Zajednička sjednica je završena u 12,00 sati.

Pauza je završena u l2,55 sati.

Uwrđuje se da je nakon pauze sjednici nazočan 21 vijećnik te se mogu donositi pravovaljanje
odluke.

Predsjednici radnih tijela, Bojan Dadasović, Filip Pjerobon i Ivica Rendulić su izvijestili da
članovi radnih tijela nisu imali primjedbe na prijedloge akata te su ih utvrdili i zatraŽili da ih
Gradsko vijeće razmoti.

Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje
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ODLUKA
o davanju suglasnosti za ulaganje na Projektu ,,Rekonstrukcija tribina i
izgradnja nadstrešnice tribina na nogometnom igralištu NK BSK,,Budaševo"

ToČKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloŽenja gospođe Gorđane KarapandŽa Prica, gospodin
Tomislav Kralj je ispred Kluba vijećnika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a pođnio dva amandmana:

Članak 7. mijenja se i glasi:

,,Tekst javnog nadečaja objavljuje se na internetskim stranicama Grada Siska i oglasnoj
ploči Grada Siska, a obavijest o raspisanom javnom natječaju objavljuje se u jednom
dnevnom ili dednom tisku.
Postupak javnog natječaja provodi Povjerenstvo koje imenuje Gradsko vijeće.
Povjerenstvo ima tri člana od kojih se dva člana imenuje iz redova većine, a jedan iz
redova oporbe.
Djelokrug rada Povjerenstva je zaprimanje i otvaranje prijava na Nadečaj, pregled i
ocjena te bodovanje pijava, sukladno uvjetima i mjerilima iz Javnog nadečaja i
sastavljanje zapisnika, predlaganje gradonačelnici donošenje odluke o dodjeli
nekretnina na privremeno korištenje, procjena zahtjeva Za ponovno davanje nekretnine
na privremeno korištenje bez provođenja javnog natječaja te predlaganje
gradonačelnici donošenje odluke o ponovnoj dodjeli nekretnina na privremeno
korištenj e ili odbijanje zahtjev a.

obrazloŽenje:
Ovakav prijedlog ima za cilj bolju kontrolu dodjele prostora udrugama.

2. U članku 9. stavak 1. mijenja se i glasi:

,, Prijaviteij mora biti upisan u Registar udruga Republike Hrvatske ili drugi
odgovarajući registar i Registar neprofitnih organizacija sa sjedištem na području Grada
Siska."

obrazloženje:
ovakav prijedlog ima za cilj omogućiti dobijanje prostora u vlasništvu Grada Siska,
prvenstveno udrugama koje su registrirane na području Grada Siska.

Gospođa Kristina Ikić Baniček je, u ime predlagatelja, odbila oba prethodna amandmana s

obzirom da smatra da je navedenim amandmanima pokrivena problematika s ostalim tijelima
koja postoje.

Gospodin Darjan Vlahov je također podnio dva amandmana:
1' U članku 12. u kriterijima i mjerilima za bodovanje, predlaŽe se da se prijedlog

promrjeni i glasi:

,,Udruge koje su aktivno djelovale do jedne godine imaju 0 bodova.
Do dvije godine 2 boda.
od dvije godine đo pet godina 3 boda.
Od pet do deset godine 5 bodova.
Od deset do petnaest godina 10 bodova.
Petnaest godina i više, 15 bodova.
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obraz|oŽenje:
Uobičajeno je da udruge koje su se tek osnovale, znači one koje rade do jedne godine,
odnosno mogu biti osnovane prije jednog dana' da se uopće ne mogu prijaviti na
Natječaj što bi bilo korisno da na ovaj način dobiju nula bodova te da tu ne steknu
prednost u odnosu na one koji postoje više godina'
Jednako tako, vijećnik je predložio i da se postavi i najviša granica, da se uvede
kategorija petnaest godina i više i tu dodijeli petnaest bodova kako bi se udrugama koje
su kroz dugogodišnji rad pokazale svoju aktivnost, dalo još više dodatnih bodova i
prednost pri dobivanju prostora za rad.

2. U članku 12. u kriterijima i mjerilima prijedlog pod slovom f) se briše.

Obraz|oženje
Tu se navodi: ,,One udruge koje su sudjelovale u manifestacijama u organizaciji Grada Siska
dobivaju dodatne bodove" i to u samo u posljednjih godinu dana.
Smatramo to diskriminirajućim zato što Grad Sisak odlučuje koje će udruge pozvati da
sudjeluju u manifestacijama i, na taj način, Grad Sisak i njegove službe nepozivajući neku
udrugu, mogu joj odmah umanjiti bodove.
Jednako tako' neka udruga se moŽda bavi i područjem koje uopće i ne pripada nekoj
manifestaciji koju organizka Grad Sisak. Tako bi neke udruge bile zakinute. Sukladno tome,
pravno_tehnički, brisanjem točke f.1, točke g) i h) postale bi točke Đ i g)'

Kristina Ikić Baniček je, ispred predlagatelja, odbila oba amandmana jer ih smatra izlišnima.
Grad Sisak treba civilno društvo stimulirati, a ne destimulirati. Ne treba ih ograničavati. Javni
natječaji su javni i otvoreni za sye, kako za civilno društvo' tako i za sportske udruge i za sve
druge oblike organiziran;a koji se mogu financirati putem Gradskog proračuna. Smatramo da
je odluka u ovakvom obliku više nego dobra.

U ime Kluba vijećnika, Bojan Dadasović je zatraŽio pauzu u trajanju od 5 minuta.
Pauza je počelau 12 sati i l0 minuta,azavršena jeu1'2 sati i 15 minuta.

Za prvi amandman Tomislava Kralja glasovalo je 8 vijećnika: Tomislav Kralj, Tomislav
Matleković' Sanja Mioković, Tihomir Posavec, r jiljana Slunjski, Ivica Šipuš, Vesna Štengl i
Darjan Vlahov, protiv je glasovalo 9 vijećnika: Že\jko Đermanović, Robert Grubec, Lucija
Hinić, Miša Majkić Vukčević' Zvonko Marincelj' Filip Pjerobon,Ivica Rendulić, ZoranSertić
i Saška Vuković, 4 vijećnika je bilo suzdrŽano: Sonja Borić, Bojan Dadasović, Marko Rafaj i
Srećko Telar pa amandman nije usvojen.
Za drugi amandman gospodina Tomislava Kralja glasovalo je 8 vijećnika: Tomislav Kralj,
Tomislav Matleković, Sanja Mioković, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Šipuš, Vesna
Štengl i Darjan Vlahov, protiv je glasovalo 9 vijećnika: Žćyu, Đermanović, Robert Grubec,
Lucija Hinić, Miša Majkić Vukčević, Zvonko Marincelj, Filip Pjerobon,Ivica Rendulić' Zoran
Sertić i Saška Vuković, 4 vijećnika je bilo suzdržano: Sonja Borić, Bojan Dadasović, Marko
Rafaj i Srećko Telar pa amandman nije usvojen.

Za prvi amandman gospodina Darjana Vlahova glasovalo je 8 vijećnika: Tomislav Kralj,
Tomislav Matleković, Sanja Mioković, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Šipuš, Vesna
Štengl i Darjan Vlahov, protiv je glasovalo 9 vijećnika: Žćrjio Đermanović, Robert Grubec,
Lucija Hinić, Miša Majkić Vukčević, Zvonko Marincelj, Filip Pjerobon, Ivica Rendulić, Zoran
Sertić i Saška Vuković, 4 vijećnika je bilo suzdržano: Sonja Borić' Bojan Dadasović, Marko
Rafaj i Srećko Telar pa amandman nije usvojen.
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Za drugi amandman gospodina Darjana Vlahova glasovalo je 8 vijećnika: Tomislav Kralj'
Tomislav Matleković, Sanja Mioković' Tihomir Posavec' Ljiljana Slunjski, Ivica Šipuš' Vesna
Štengl i Darjan Vlahov, protiv je glasovalo 9 vijećnika: Že\jko Đermanović, Robert Grubec,
Lucija Hinić, Miša Majkić Vukčević' Zvonko Marincelj, Filip Pjerobon, Ivica Rendulić, Zoran
Sertić i Saška Vuković, 4 vijećnika je bilo suzđrŽano: Sonja Borić, Bojan DadasoviĆ, Marko
Rafaj i Srećko Telar pa amandman nije usvojen.

Za Prijedlog odluke o dodjeli nekretnina u vlasnišhu Grada Siska na korištenje ldrugama za
provođenje aktivnosti od interesa za opće dobro glasovalo je 9 vijećnika: Že\jko Đermanović,
Robert Grubec, Lucija Hinić, Miša Majkić Vukčević, Zvonko Marincelj, Filip Pjerobon, Ivica
Rendulić, Zoran Sertić i Saška Vuković, a L2 vijeĆnika je bilo suzdžano: Tomislav Kralj,
Tomislav Matleković, Sanja Mioković, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,Ivica Šipuš, Vesna
Štengl, Darjan Vlahov, Sonja Borić, Bojan Dađasović, Marko Rafaj i Srećko Telar pa Prijedlog
navedene odluke nije usvojen, odnosno nije donesena

ODLUKA
o dodjeli nekretnina u vlasništvu Grada Siska na korištenje udrugama za provođenje

aktivnosti od interesa za opće dobro

Nakon glasovanja o prethodnom Prijedlogu odluke, Kristina Ikić Baniček objasnila je da su
vijećnici koji su bili suzdrŽani kod izjašnjavanja o glasovanju, na taj način produŽili vrijeme
koje će biti potrebno za rea|izaciju projekta kao što je nova Soba čuda zato što smo zbog njih
stavili taj projekt, kao što je novi prostor Udruge slijepih koja sada nema prostor jer im je
oštećen u potresu i kao što je novi prostor Agencije lokalne demokracije i ostalih udruga.
To je bila intencija današnje odluke koja nije prošla glasovanjem većine vijećnika.
Gradonačelnica je rekla kako je imala potrebu to razjasniti vijećnicima.

Bojan Dadasović rekao je da, u cilju konstruktivnosti, predlaŽe da se navedena odluka doradi,
razmoti ponovno i uputi u hitnu proceduru i razmoti na sjednici Gradskog vtjeća.
Rekao je da stoji na raspolaganju da sjednica bude odmah i Žao mu je što odluka nije prošla.
Amandmani su bili kakvi su bili. odluka je takva kakva je, stoga vas molim đa' u cilju projekata
koji su navedeni, stojim na raspolaganju da se sjednica sazove odmah, sukladno Poslovniku i
Statufu te da se, lzuvažavanja argumenata, ista i usvoji kako projekti ne bi čekali.

Prva sjednica Gradskog vijeća Građa Siska je završena u 12 sati i 25 minuta.

ZAPIsNIČAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Silvio ak Gordana Karapandža Prica Bojan Dadasović
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